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Oktober 2023 

• Een extra uur bewegingsonderwijs is verplicht. De school is aan het kijken hoe ze dit 
kunnen invullen. 

• Er wordt op dit moment geen muziekles gegeven door een echte vakkracht, 
simpelweg omdat daar de middelen niet voor zijn. 

• Het huishoudelijk reglement is nagekeken en op een paar kleine punten aangepast. 
• Het hoofdluisbeleid wordt niet aangepast, ouders controleren thuis. 
• Groep 8 heeft wat moeten wennen aan het feit dat ze weer een homogene groep zijn 

met een nieuwe leerkracht. 
• De openhuizenmiddag is niet druk bezocht, dat geldt ook voor de ouderavonden. 

Een optie is een inloopmiddag verspreid over een week. Voor de ouderavond meer 
informatie vooraf over het nut van deze ouderavond. 

• De pijler bij Deep learning is dit jaar ‘kritisch denken’. In het voorjaar komt er een 
nieuw thema waar de hele school aan meewerkt. De ouders worden er ook meer bij 
betrokken. Een belangrijk punt is meer aandacht voor AI (Artificial Intelligence). 
Maike werkt op de Fontys Hogeschool en weet veel van AI en werkt daar veel mee. 
Wellicht gaat Maike op de studiedag van 6 december hier meer over vertellen. 

• Er is meer aandacht voor het rekenen. Er wordt gekeken naar andere scholen hoe zij 
dit aanpakken. Het rekenen wordt overigens goed beheerd, maar kan altijd beter. 

• De school is op zoek naar een nieuwe taalmethode. Er zijn een aantal methodes 
bekeken, de definitieve keuze moet nog gemaakt worden. 

• De ouderenquête met betrekking tot de lunch wordt op de langere termijn 
geschoven. 

• Voor het bieblezen komt meer uitleg voor ouders wat er precies verwacht wordt. 
 
Januari 2024 

• We voldoen nog niet aan het extra uur bewegingsonderwijs. Rientje is er druk mee 
bezig om dit te implementeren, het vrijblijvende van dit is er namelijk wel vanaf.  
Daarnaast krijgt elke groep 6 lessen techniekles via ASML. Het wordt een puzzel om 
beiden in het rooster te krijgen. Met de fiets naar de gymles voor de hogere groepen 
is een optie om tijd te besparen. Vanaf maart hoopt de school meer duidelijkheid te 
verschaffen qua rooster over beide thema’s.  

• Voor het proces Deep Learning willen we meer samenwerking met Boerdonk en 
Keldonk. 

• De Cito-toetsen zijn vernieuwd en worden grotendeels digitaal afgenomen. De eerste 
bevindingen zijn positief. 

• Er zijn een aantal nieuwe Chromebooks besteld. 
• De leerlingenaantallen lijken hetzelfde te worden als afgelopen jaar. De open dag is 

nog niet geweest, daar komen vaak ook meer aantallen uit. 
• De NPO-gelden zijn vanaf volgend schooljaar niet meer. 
• Er zijn twee taalmethodes over: Taaljacht en Staal. Men wil voor de 

carnavalsvakantie een keuze maken uit deze twee. 
• Er zijn 58 enquetes ingevuld m.b.t. de lunch. Men is tevreden over hoe het nu gaat. 

Er gaat nog een bericht uit richting de ouders. 
• De Lekker Anders dag wordt niet goed ontvangen door ouders. Er wordt nagedacht 

om hier geen berichtgeving meer over te geven. 
• Combi van juf Lola in beide kleuterklassen gaat erg goed. Over groep 4 waren vooraf 

zorgen over het aantal leerlingen, maar deze klas loopt boven verwachting goed. 
Groep 6 heeft wat moeten wennen aan de splitsing. Groep 8 is dit schooljaar 
homogeen gestart. De hernieuwde groepsvorming verliep niet voor iedereen prettig, 



zowel op school als buiten school. Hier is op school hard aan gewerkt en in 
november is een traject gestart met een orthopedagoog vanuit Verdi om de groep en 
leerkrachten te begeleiden. Vanuit de ouders is meer behoefte aan duidelijke 
communicatie m.b.t. deze groep. Niet alleen via Parro, maar zeker fysiek. Het is 
echter de vraag of de ouders bereikt worden om wie het gaat. 

 
April 2024 

• Sinds 3 weken begonnen met het ‘kritisch denken’ vanuit Deep Learning. Het thema 
is Ministerie van Oplossingen. Groep 5-6-7-8 bedenkt vragen voor groep 5-6-7-8 van 
Antonius en Nicolaas en andersom.  

• Leon stopt na dit schooljaar als directeur van De Empel. Er komt een nieuwe 
directeur. Verder vinden diverse verschuivingen plaats binnen Verdi qua directeuren. 

• Leerlingenaantal: er dienen 7 groepen gemaakt te worden. De MR denkt mee met de 
groepsindeling, geeft een advies en dat neemt de school mee in de overweging. 

• Basisschool Maria gaat verbouwen. Voornemens is dat de plus-BSO van Bambino 
naar Ter Aa verhuisd. Daarmee komen een aantal lokalen vrij die Maria gaat 
gebruiken. 

• Anke gaat naar nieuwe scholen kijken voor ideeën voor de verbouwing van De 
Empel. In 2025 moeten de tekeningen klaar zijn en in 2026 moet er een start 
gemaakt worden. 

• De nieuwe taalmethode wordt clustergebonden gekozen, dus ook met Antonius en 
Nicolaas. 

• Er is een uur extra bewegingsonderwijs gerealiseerd. 
• Met de Cito zitten we met de score van de doorstroomtoets boven het landelijk 

gemiddelde en hoger met de eindscore ten opzichte van vorig jaar. 
• Tijdens de studiedag is van elke klas bekeken wat goed gaat en wat verbeterpunten 

zijn. Deze hangen in de aula en kunnen door ouders bekeken worden. 
• Er wordt vanuit de gemeente geld beschikbaar gesteld voor de leespromotie. De bieb 

is nu aangevuld met nieuwe boeken en er zijn vele boeken weggedaan. In de 
bovenbouw mogen de kinderen zelf kiezen welke boeken ze willen. 

• Het rapport is aan verandering onderhevig. Hoe wordt de huidige vorm ervaren met 
de punten, de Cito-score, etc.? En meer de leerling betrekken bij het rapport, doelen 
stellen, etc.  

• Twee keer per jaar wordt de parkeercontrole uitgevoerd door de Verkeerswerkgroep. 
De vraag is of dit nog nuttig is om uit te voeren. De MR vindt dit lastig te beoordelen 
en heeft daar geen duidelijke visie op. 

• De Empel is redelijk coulant t.o.v. een extra vrije dag. Men moet ook kijken naar de 
andere basisscholen om scheve gezichten te voorkomen. Men volgt uiteraard het 
landelijke beleid en dat is enorm streng.  

• Het idee heerst dat in sommige klassen niet of nauwelijks water gedronken wordt. Er 
komen volle flessen water mee naar huis. Omdat het ook voor onrust zorgt, is het 
water drinken in sommige klassen aan banden gelegd. Er is geen duidelijk beleid 
hiervoor en het is per klas verschillend hoe hiermee omgegaan wordt.   

• De vraag is of het team open staat om met bepaalde zaken m.b.t. de lunch te 
experimenteren. Bijvoorbeeld de lunch in een andere ruimte, met andere kinderen, 
etc. Het team komt hierop terug.  

• Cindy zit sinds 2019 in de MR en wil na dit jaar stoppen. Dit betekent dat er nieuwe 
verkiezingen komen.  

 
Mei 2024 

• De nieuwe directeur René is een aantal keren geweest. Officieel begint hij na de 
zomervakantie. 



• 24 juni vindt een groot afscheidsfeest plaats voor Leon. Ook de wisselingen binnen 
het cluster, afscheid van diegene die vertrekken uit het cluster, etc. worden die dag 
onder de aandacht gebracht. 

• Er is een keuze gemaakt voor 7 groepen. De groepsindeling is goedgekeurd door de 
MR. De brief hiervoor komt er z.s.m. aan. 

• Qua leerlingenaantal blijven er altijd wisselingen qua doubleurs, verhuizers, etc. De 
grote lijn ligt wel vast. 

• Het concept van de schoolgids is klaar. Maike gaat deze bestuderen en geeft 
eventuele opmerkingen aan. De schoolgids blijft in digitale vorm, behoefte aan een 
fysieke gids lijkt minimaal. De behoefte aan de jaarkalender is er wel. 

• Het schoolplan wordt eens in de vier jaar opgemaakt. Hierin staat de visie, het doel, 
etc. beschreven. Er zitten ook kwaliteitskaarten bij. Voor de zomervakantie moet dit 
plan definitief zijn. 

• Afgelopen studiedag is het proces Deep Learning geëvalueerd. De parels van het 
kritisch denken zijn er uitgelicht, zoals het thema ‘bij’ bij de kleuters en het boek over 
de vogel in groep 3-4. Het thema kritisch denken is heel positief ontvangen door de 
leerlingen. Volgend jaar staan de thema’s karakterontwikkeling en burgerschap 
centraal. 

• Er wordt veel beroep gedaan op de hulp van ouders, soms te veel, zeker als je meer 
kinderen in groepen verdeeld hebt. Een juffendag na Pinksteren en de studiedag is 
te veel. Een juffendag kan ook in september of een schoolreisje in oktober. 

• Er komt volgend schooljaar een werkgroep ‘rapport’ om de huidige vorm en inhoud te 
evalueren en met eventuele aanpassingen te komen. 

• Het ouderpanel komt volgend schooljaar onder de aandacht. Er wordt ook gekeken 
naar andere scholen om te kijken hoe zij met het lunchmoment omgaan.  

• Laura Timmers is ons nieuwe MR-lid. Omdat zij de enige is die zich aangemeld 
heeft, is Laura automatisch lid van de MR. Rianne moet herkozen worden voor 3 
jaar, deze mededeling doen we er in augustus uit via Parro. 

• Taakverdeling MR 2024-2025: Maike neemt de voorbespreking met Anke van Cindy 
over. Rianne blijft notuleren, jaarverslag opstellen, etc. 

 
Voor de volledige notulen: https://empel.verdi.nl/ouders/mr/ 

https://empel.verdi.nl/ouders/mr/

